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Utvalg: Koordineringsutvalg utvikling støysonene 
Møtested: Borgklinten, Ørland rådhus 
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Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Finn Olav Odde Leder OK-SP 
Ketil Kvam Medlem OK-PBO 
Therese Eidsaune Medlem OK-H 
Hans Kristian Norset Medlem GRUNNEIERE 
Karl Erik Sørensen Medlem GRUNNEIERE 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Morten Ring MEDL OK-AP 
Daniel Johansen MEDL KSE 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gunnhild Tettli Knut Morten Ring OK-AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Ina Mittet Avdelingsingeniør 

 
 

Merknader: 
Innkalling og saksliste godkjent. 

 
Carl Oscar Pedersen fra FB meldte forfall. Tilsendt notat er vedlagt referatet.  



 
Saksnr Innhold Lukket 

   
 
Referatsaker 
 

 Referat fra siste møte i KOU 
 Lokalt verneverdige bygninger v/Ina Mittet 

o 10 boliger og 11 andre bygninger/driftsbygninger er omfattet av lokalt vern 
(jfr. forrige møte KOU) 

o På gårdsbruk i rød sone er det 3 våningshus som er omfattet av lokalt vern og 
16 våningshus som er omfattet av regionalt vern 

o Kommunen jobber med en plan for blant annet informasjon og handtering av 
disse bygningene 

 Referat fra befaring og møte med gårdbrukere, kommunen og fylkesmannen 
angående søknad om utslippstillatelse og jordbrukskanaler 

 
Orienteringssaker 
 

 Orientering fra Forsvarsbygg v/Carl Oscar Pedersen 
o Notatet utdelt og opplest av leder 
o Notatet tas til orientering 
o KOU ønsker videre dialog med FB rundt flere tema som er tatt opp i notatet 

 Dispensasjon fra kommuneplanens arealdel for fradeling av våningshus på 
landbrukseiendom 

o Finn Olav Odde orienterte kort om kommunestyrets enstemmige vedtak om 
ikke å godkjenne fradeling av våningshus på landbrukseiendommen Skaret, 
gnr 74 bnr 6 

o Vedtaket er til vurdering i FB jamfør vedlagte notat fra Carl Oscar Pedersen 
 Riving av innløste boliger og våningshus – status 

o Retningslinjene for riving bør gjennomgås og konkretiseres. Der tomtearealer 
skal tilbakeføres til landbruksarealer må det ligge agronomiske behov og 
hensyn til grunn for de krav som stilles fra kommunens side til riving og fjerning 
av ledninger, murer osv. 

o Til kommunestyremøte 27. september blir det fremmet sak om endringer av 
vedtatte retningslinjer for bruk av kommunal forkjøpsrett for eiendommer 
innenfor rød sone som er ervervet av Forsvarsbygg 

o Rådmannen vurderer å foreslå at kommunen kjøper alle eiendommer der 
kommunen får forkjøpsrett. Hensikten er ikke at kommunen skal sitte på 
arealer selv, men i større grad ha styring på at kommunens vedtatte arealplan 
mht. til prioritering av landbruksinteresser følges opp 

 Støyisolering av boliger, våningshus og fritidsboliger – status 
o Kommunen venter på svar fra departementet (KMD) på henvendelse 

angående krav om isolering av fritidsboliger og oppfølging av kommunens 
vedtak ad fritidsboliger 

o Støygruppas advokater gjør nå – i samråd med kommunen - en henvendelse 
til Sivilombudsmannen om saken 

o Progresjonen i støyisoleringsarbeidet er at boliger tas først, deretter 
våningshus gårdsbruk og til slutt fritidsboliger 

o KOU anmoder om at kommunen kontakter KMD nå og ber om et møte om 
saken før prosessen med fritidsboliger skal påbegynnes 



 Orientering om pågående støyundersøkelser på gårdsbruk 
o Se orientering vedlagt fra FB v/Carl Oscar Pedersen 
o Undersøkelser og observasjoner gjort nå i høst gir ifølge NMBU v/ Nina Kalis 

og Inger Lise Andersen ikke et godt nok grunnlag for avklaringer, konklusjoner 
og videre arbeid 

o Det kan imidlertid bli aktuelt å gjennomføre støymålinger uavhengig av 
beitende dyr senere i høst i forbindelse med øvelsesaktivitet 

o KOU vil påpeke at manglende avklaringer rundt husdyr og støy er en 
belastning for de det gjelder 

o KOU ber rådmann kontakte FB og be om at temaet får høyere prioritet og at 
undersøkelsene gjennomføres som planlagt 

 Avskjæringsgrøft i nord – status 
o Det er av ulike grunner manglende framdrift i arbeidet med å få avsluttet 

dette prosjektet 
o KOU v/leder og sekretær kontakter FB og anmoder om å sørge for bedre 

framdrift, samt å få en sluttdato for gjenstående arbeid og ferdigstillelse av 
grøfta 

 
 
Eventuelt 

 Interpellasjon fra Svein Otto Nilsen - vedlagt 
o Interpellasjonen lest opp i møtet 
o Gunnhild Tettli kontakter fylkesordfører ad. eventuelle ønsker og muligheter 

for lokal informasjon om saken 
 Stortingsrepresentant Liv Signe Navarsete besøker Ørland 12. september 
 Forsvarsministeren kommer til Ørland 17. september for å åpne ny barneskole. Det er 

sterkt ønskelig at det settes av tid til møter og dialog med ministeren om pågående 
arbeid og utfordringer i støysonene 

 Kommunebesøk fra Ullensaker kommune 10. oktober. Ønsker å høste erfaringer fra 
Kampflybaseutbygginga, i forbindelse med planlagt utbygging på Gardermoen 


